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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Már megint csak ígérgetnek?" címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Hónig Péter Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi miniszter úrhoz . Kérdésemre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter úr !

Lassan a végéhez közeledik a 8 . számú főút márkói elkerülő szakaszának átadása . A régóta

húzódó beruházás megvalósulása nagy öröm az itt élők számára, ám a térség közlekedés i

helyzetének stabilizálása ezzel nem oldódott meg .

2008 . év végén a Nemzeti Infrastruktúra Fejlesztő Zrt. munkatársai Galuska János beruházási

igazgató jelenlétében a térségben élők segítségét és összefogását kérték . A NIF Zrt . szakmai

álláspontja szerint ebben a térségben tovább kell folytatni a munkát E szerint a márkó i

elkerülő szakasz megépítését követően kerülne sor a 11,5 tonnás útburkolati megerősítő

munkákra, amely során els ő ütemben megvalósulhatna egy 2x2 sávos gyorsforgalmi út

kialakítása a Herend-Szentgál elágazásig fizikai elválasztással, a herendi oldalon zajvédő

fallal, ugyanitt egy kétszintű csomópont létesül a jelenlegi balesetveszély elhárítás a

érdekében.

Tisztelt Miniszter úr !

A NIF Zrt. mindezek megvalósulása érdekében a következő segítséget kérte :

• A térségben élők hozzanak stratégiai döntést arról, hogy az M8 autópálya helyett a

jelenlegi 8-as főút gyorsforgalmi úttá történő fejlesztését támogatják

• A térség önkormányzatai 2008 év végéig hozzanak döntést errő l

• A térség önkormányzatai járuljanak hozzá a beruházások megvalósításához



Én magam is több ilyen egyeztetésen vettem részt, amelyek során minden alkalommal

elhangzott, ha ezek a feltételek megvalósulnak, akkor ezen a szakaszon 2009-ben elkészülnek

a tervezési munkák, 2010-ben elkezdődhet a kivitelezés, 2011-ben pedig elkészül a beruházás .

Tisztelt Miniszter úr !

A térségben élők minden feltételt teljesítettek . Megszületett a megállapodás a gyorsforgalm i

úttá fejlesztésrő l, minden önkormányzat testületi határozatot hozott erről, a herendi képviselő -

testület pedig ingyenesen ad át területet a Herend-Szentgál csomópont megépítéséhez .

2009. szeptember 8.-án Veszprémben Ön személyesen vett részt azon a fórumon, melyen

ismertette, hogy milyen fejlesztések valósulhatnak meg a következ ő időszakban a 8-as főút

ezen szakaszán a következő időszakban.

Mivel ott a helyszínen számos kérdésemre egyetlen konkrét választ nem tudott adni, ezér t

kérdezem újra Önt:

• Betartja-e ígéretét a kormány a 2009-es kezdést illetően?

• Ha nem, akkor milyen új dátuma van a márkói elkerül ő szakasztól a herendi

csomópontig terjedő szakasz megépítésének ?

• Hol tartanak a tervezési munkák ebben az esetben?

• Terveznek-e újabb egyeztetéseket az önkormányzatokkal, ha igen, akkor mikor?

• Ki a felelőse személy szerint ennek a beruházásnak a beruházó NIF Zrt . részérő l?

• Mekkora összeg, milyen forrásból, milyen ütemezéssel áll rendelkezésre ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2009 . szeptember 9 .

Dr. Horvá Zsolt (Veszprém)
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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